
Dz-07.0021.4.2020 

Protokół nr 18/2020 

z XVIII sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 21 maja 2020 r. 

w budynku Urzędu Miasta Krakowa przy Pl. Wszystkich Świętych 3-4 

w połączonych salach Lea i Kupieckiej 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 16 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XVIII sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, informując, że zostało złożonych sześć 

wniosków, podpisanych przez 1/2 składu Rady, o wprowadzenie projektów uchwał do 

porządku obrad sesji z odstąpieniem od wymogu określonego w par. 27 ust. 3 i 5 Statutu 

Dzielnicy VII Zwierzyniec. Wnioski zostały kolejno poddane przez przewodniczącego pod 

głosowanie. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii do 

propozycji zmiany organizacji ruchu na al. Wędrowników (druk nr 197) został przyjęty 

jednomyślnie – 16 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie korekty Uchwały 

nr IX/102/2019 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 9 lipca 2019 roku w sprawie wniosku 

do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej wieloletniego zadania bieżącego planowanego przez Radę 

Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 (druk nr 198) został przyjęty 

jednomyślnie – 16 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 

2020 (druk nr 199) został przyjęty jednomyślnie – 16 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wstępnego 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 

2021 (druk nr 200) został przyjęty jednomyślnie – 16 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku 

o usunięcie „gniazda” do zbiórki selektywnej odpadów na al. Panieńskich Skał (druk nr 201) 

został przyjęty jednomyślnie – 16 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego i Architektury Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec (druk nr 202) został przyjęty jednomyślnie – 17 głosami za. 

Zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami stanowi porządek obrad sesji. 

 



Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 17 marca 2020 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu 

Dzielnicy VII Zwierzyniec oraz poziomu rozdysponowania środków przeznaczonych na 

realizację zadań za 2019 rok – projektodawca Komisja Rewizyjna (druk nr 193, referuje 

Jerzy Milej). 

5. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 - projektodawca Komisja Zarząd 

(druk nr 194, referuje Szczęsny Filipiak). 

6. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 – projektodawca Zarząd (druk nr 

195, referuje Szczęsny Filipiak). 

7. Projekt uchwały w sprawie korekty Uchwały nr XI/129/2019 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 17 września 2019 roku w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa i do Rady Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 - projektodawca Zarząd (druk nr 196, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

8. Projekt uchwały w sprawie opinii do propozycji zmiany organizacji ruchu na 

al. Wędrowników – projektodawca Komisja Infrastruktury (druk nr 197, referuje 

Tomasz Jakubowski). 

9. Projekt uchwały w sprawie korekty Uchwały nr IX/102/2019 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 9 lipca 2019 roku w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa 

i do Rady Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej wieloletniego zadania bieżącego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 – projektodawca Zarząd (druk nr 198, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

10. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 – projektodawca Zarząd (druk nr 

199, referuje Szczęsny Filipiak). 

11. Projekt uchwały w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 – projektodawca Zarząd (druk nr 

200, referuje Szczęsny Filipiak). 

12. Projekt uchwały w sprawie wniosku o usunięcie „gniazda” do zbiórki selektywnej 

odpadów na al. Panieńskich Skał – projektodawca grupa radnych (druk nr 201, referuje 

Julia Mach). 

13. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Planowania 

Przestrzennego i Architektury Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec – projektodawca Komisja 

Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 202), referuje Szczęsny Filipiak. 

14. Oświadczenia i komunikaty. 

W trakcie ustalania porządku obrad na salę przybył radny Paweł Kajfasz. 



Przed rozpoczęciem procedowania projektów uchwał Przewodniczący Szczęsny Filipiak 

poinformował zebranych, że firma projektująca przebudowę ul. Podłużnej w Krakowie 

ponownie zwróciła się do Rady Dzielnicy VII w sprawie zaopiniowania projektu, który został 

wyłożony do wglądu radnych. Z uwagi na termin złożenia wniosku uchwała w tej sprawie 

zostanie podjęta przez Zarząd Dzielnicy na jednym z najbliższych posiedzeń. Przewodniczący 

poinformował również radnych o okolicznościach, w jakich w 2016 r. podejmowana była 

poprzednia uchwała w tej sprawie, zawierająca negatywną opinię Rady Dzielnicy i poprosił 

o zgłaszanie uwag, które mogłyby być pomocne przy opiniowaniu projektu. 

W trakcie wystąpienia przewodniczącego Szczęsnego Filipiaka na sale przybyła radna Julia 

Mach. 

Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z XVII sesji Rady 

Dzielnicy VII, która odbyła się 17 marca 2020 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co 

jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy 

VII Zwierzyniec oraz poziomu rozdysponowania środków przeznaczonych na realizację 

zadań za 2019 rok zreferował w imieniu projektodawcy Jerzy Milej. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec oraz poziomu rozdysponowania środków przeznaczonych na realizację zadań za 

2019 rok została uchwalona jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr XVIII/193/2020). 

Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za 

(Uchwała nr XVIII/194/2020). 

Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za 

(Uchwała nr XVIII/195/2020). 

Ad 7. 

Projekt uchwały w sprawie korekty Uchwały nr XI/129/2019 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 17 września 2019 roku w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa i do Rady Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 



Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2020-2021 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie korekty Uchwały nr XI/129/2019 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 

17 września 2019 roku w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 

2020-2021 została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr XVIII/196/2020). 

Ad 8. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do propozycji zmiany organizacji ruchu na 

al. Wędrowników zreferował w imieniu projektodawcy Tomasz Jakubowski. 

W dyskusji głos zabrali: Maciej Tumidajski, Szczęsny Filipiak, Krzysztof Jakubowski, 

Marzena Garzeł, Marek Sikora, Krzysztof Kwarciak, Jakub Markowski. 

Krzysztof Jakubowski zaproponował wycofanie projektu uchwały do komisji, jednak 

ostatecznie wycofał tę propozycję. 

W dalszej części dyskusji głos zabrali: Tomasz Jakubowski, Krzysztof Kwarciak, Marek 

Sikora, Julia Mach. 

Maciej Tumidajski zgłosił wniosek formalny o przerwanie dyskusji. Wniosek został poparty 

przez Marka Sikorę i Grzegorza Bałę, przeciwko wnioskowi opowiedzieli się Paweł Kowalski 

i Grzegorz Naprawski. 

Przewodniczący poddał wniosek formalny pod głosowanie. Za wnioskiem opowiedziało się 

11 osób, przeciw 3, 3 osoby wstrzymały się od głosu, co oznacza, że wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący odczytał poprawki złożone przez Jakuba Markowskiego i Marzenę Garzeł. 

 Poprawka Jakuba Markowskiego: 

W paragrafie 1 wykreśla się uwagę pierwszą. 

W treści par. 1 wykreśla się „z następującymi zmianami”. 

Poprawka Marzeny Garzeł: 

Skreśla się punkt 2 paragrafu 1, proponując obowiązywanie przez cały tydzień. 

Jakub Markowski zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu do komisji będącej 

projektodawcą, celem ponownego przedyskutowania. 

Wniosek poparł Andrzej Hawranek, przeciwko wnioskowi opowiedzieli się Grzegorz 

Naprawki i Marek Sikora. 

Wniosek formalny został poddany pod głosowanie. Za wnioskiem oddano 4 głosy, przeciw 8, 

6 osób wstrzymało się od głosu. Wniosek nie uzyskał wymaganej większości, co oznacza, że 

został odrzucony. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie złożone poprawki w kolejności zgłoszenia. 

Poprawka Marzeny Garzeł została przyjęta stosunkiem głosów: 8 za, 6 przeciw, 

3 wstrzymujące się. 

Za poprawką Jakuba Markowskiego oddano 1 głos, przeciw 12, 4 osoby wstrzymały się od 

głosu. Poprawka nie uzyskała wymaganej większości, co oznacza, że została odrzucona. 



Uchwała w sprawie opinii do propozycji zmiany organizacji ruchu na al. Wędrowników 

została uchwalona stosunkiem głosów: 11 za, 6 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr 

XVIII/197/2020). 

Przed przystąpieniem do procedowania kolejnego punktu porządku obrad przewodniczący 

Szczęsny Filipiak zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały oznaczonym jako druk nr 196, 

znalazł się błąd pisarski w treści § 1, który zostanie skorygowany w treści podjętej uchwały. 

W projekcie błędnie zapisano, że proponowana zmiana dotyczy okresu realizacji zadania, 

podczas, gdy faktyczna zmiana dotyczy zmiany kwot przeznaczonych na zadanie, co ma 

odzwierciedlenie w tabeli. 

Ad 9. 

Projekt uchwały w sprawie korekty Uchwały nr IX/102/2019 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 9 lipca 2019 roku w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do 

Rady Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

wieloletniego zadania bieżącego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2020-2022 zreferował Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie korekty Uchwały nr IX/102/2019 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 

9 lipca 2019 roku w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta 

Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej wieloletniego 

zadania bieżącego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 

2020-2022 została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za (Uchwała nr XVIII/198/2020). 

Ad 10. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 zreferował Szczęsny Filipiak. Zgłosił on również 

poprawkę do projektu uchwały, o treści: 

W par. 1 dodaje się w istniejących zadaniach (litera „D”) 

KS Zwierzyniecki – zakup lamp doświetlających boisko oraz sprzętu sportowego, kwota 

5 000 zł, jednostka realizująca ZIS, z równoczesnym zmniejszeniem kwoty w literze „C” 

z 10 400 zł na 5 400 zł. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowań. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka została przyjęta jednomyślnie – 18 głosami za. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za 

(Uchwała nr XVIII/199/2020). 

Ad 11. 

Projekt uchwały w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, Krzysztof Kwarciak, Julia Mach, Marzena Garzeł, 

Paweł Kowalski, Szczęsny Filipiak, Marcin Kapusta, Paweł Kajfasz. 

Witold Górny, Krzysztof Kwarciak i Paweł Kajfasz zgłosili poprawki do projektu. 

Poprawka Witolda Górnego: 

W literze C ust. 4 pkt 1 zmienia się sformułowanie po myślniku na – „remont nakładki na 

odcinku od wyremontowanego fragmentu jezdni do skrzyżowania z ul. Emaus”. 



Poprawka Krzysztofa Kwarciaka: 

W załączniku do uchwały zmniejsza się o 2500 zł kwotę przeznaczoną na zadanie 

,,Doposażenie ogródków jordanowskich, zakup i montaż ławek, koszy na śmieci, tabliczek 

informacyjnych oraz zakup i montaż kwietników (gazonów), nasadzenia i wycinka krzewów 

i drzew według wskazań Dzielnicy” w pozycji ,,B” (Roboty budowlane związane z: ogródkami 

jordanowskimi, zieleńcami i skwerami) 

Pozyskane w ten sposób środki przeznaczana się na utworzenie nowego zadania w pozycji 

,,G” (Dzielnicowe programy wspierania osób niepełnosprawnych), które otrzymuje 

następujące brzmienie: 

Doposażenie placu zabaw znajdującego się na terenie Parku Decjusza w urządzenie dla 

dzieci z niepełnosprawnościami - 2500 zł (2021 r. - projekt i dokumentacja 2500 zł, 2022 r. - 

realizacja 25 000 zł) 

Poprawka Pawła Kajfasza: 

W pozycji lp. A. 4 zmienia się treść zadania na „Przedszkole nr 9 – wymiana głównej tablicy 

elektrycznej rozdzielczej” – kwota 5 000 zł. 

W pozycji lp. A dopisuje się kolejne punkty: 

 A. 9 – Przedszkole nr 9 – wykonanie fragmentu ogrodzenia wewnętrznego (ok. 4 m) – 

kwota 4 000 zł, 

 A. 10 – Szkoła podstawowa nr 32 – wymiana fragmentu ogrodzenia (ok. 6 m przy boisku) – 

kwota 4 000 zł, 

 w pozycji A zwalnia się sumę proponowanej kwoty z sumy 364 000 zł na sumę 362 000 zł, 

 pozostałą kwotę 2 000 zł przenosi się na pozycję C ustęp 4 (remonty dróg i chodników). 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał pod głosowanie poprawki, 

w kolejności zgłoszenia. 

Poprawka Witolda Górnego została przyjęta jednomyślnie – 18 głosami za. 

Poprawka Krzysztofa Kwarciaka została przyjęta jednomyślnie 18 głosami za. 

Poprawka Pawła Kajfasza została przyjęta jednomyślnie – 18 głosami za. 

Uchwała w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 została uchwalona jednomyślnie – 18 głosami za 

(Uchwała nr XVIII/200/2020). 

Ad 12. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o usunięcie „gniazda” do zbiórki selektywnej odpadów 

na al. Panieńskich Skał zreferował w imieniu projektodawcy Julia Mach. 

W dyskusji głos zabrali: Grzegorz Bała, Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie wniosku o usunięcie „gniazda” do zbiórki selektywnej odpadów na 

al. Panieńskich Skał została podjęta stosunkiem głosów: 12 za, 2 przeciw, 4 wstrzymujące się 

(Uchwała nr XVIII/201/2020). 

Ad 13. 

Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego 

i Architektury Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Paweł Kowalski. 



Uchwała w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego 

i Architektury Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za 

(Uchwała nr XVIII/202/2020). 

Ad 14. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że wszyscy radni otrzymali pocztą elektroniczną materiały 

z Wydziału Architektury i Urbanistyki UMK dotyczące wniosku o ustalenie inwestycji celu 

publicznego dla   zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa drogi rowerowej wraz z budową 

muru oporowego na działce nr 268/1 obr. 16 Krowodrza przy ul. Księcia Józefa w Krakowie” 

i poprosił o przesyłanie do dnia 27 maja br. uwag w tej sprawie, które będą pomocne dla 

Zarządu Dzielnicy przy opiniowaniu projektu. 

Przewodniczący zreferował również uchwałę podjętą przez Zarząd Dzielnicy w sprawie 

opinii dotyczącej dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Budowa ścieżki rowerowej na 

odcinku od klasztoru Norbertanek do mostu Zwierzynieckiego”. 

Ponadto przewodniczący: 

 poinformował, że do Rady Dzielnicy wpłynęła prośba o pomoc w sfinansowaniu zakupu 

i montażu windy dla osób z niepełnosprawnością ruchową w budynku Krakowskiego 

Teatru Scena STU, 

 poinformował, że w sekretariacie jest do wglądu informacja Wydziału Obsługi Urzędu 

nt. stanu środków poniesionych na utrzymanie Rady i Zarządu, 

 poinformował o powołaniu przez Konwent Przewodniczących Rad i Zarządów Dzielnic 

zespołu, który pracuje nad założeniami do świętowania w przyszłym roku 30-lecia 

utworzenia Dzielnic; poinformował o wstępnych ustaleniach dotyczących finansowania 

tych obchodów ze środków Dzielnic i Miasta i zaapelował o zgłaszanie pomysłów, jakie 

wydarzenia mogłyby się odbyć w ramach obchodów; głos w tej sprawie zabrali również 

Krzysztof Kwarciak i Krzysztof Jakubowski, 

 zrelacjonował odpowiedź Wydziału Architektury i Urbanistyki UMK na pismo w sprawie 

planów zmiany funkcji budynku biurowego przy ul Morawskiego 5 – na prośbę radnych 

kopia pisma zostanie przesłana do wszystkich radnych pocztą elektroniczną. 

Krzysztof Kwarciak zobowiązał się do śledzenia, jakie wnioski o ustalenie warunków 

zabudowy są aktualnie procedowane na terenie dzielnicy i przekazywania informacji w tej 

sprawie na posiedzeniach Komisji Planowania Przestrzennego i Architektury. 

Przewodniczący poinformował, że następna sesja odbędzie się 16 czerwca 2020 r. Miejsce 

posiedzenia zostanie podane w późniejszym terminie. 

Marcin Kapusta zwrócił uwagę na zły stan tabliczek pamiątkowych umieszczonych przy tzw. 

dębach katyńskich, posadzonych dziesięć lat temu z inicjatywy Rady Dzielnicy pod Kopcem 

Piłsudskiego, sugerując wystąpienie np. do Zarządu Zieleni Miejskiej z wnioskiem o ich 

odnowienie. Szczęsny Filipiak zasugerował, aby sprawą zajęła się Komisja Kultury. 

Marzena Garzeł przekazała informację z Klubu Kultury „Wola” o jubileuszowym koncercie 

zespołu Boba Jazz Band prezentowanym on line na facebooku „Dworku Białoprądnickiego”. 

Zwróciła również uwagę, że na stronie internetowej Dzielnicy oraz na facebooku brakowało 

informacji o naborze wniosków do tegorocznego budżetu obywatelskiego. Wyjaśnień w tej 

sprawie udzielił Krzysztof Kwarciak, reprezentujący Dzielnicę VII w Radzie Budżetu 

Obywatelskiego.    

Jakub Markowski poinformował, że posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Spraw 

Społecznych odbędzie się 3.06.2020 o godz. 17.30 w trybie zdalnym. 



Szczęsny Filipiak poinformował, że z dniem 15 czerwca br. kończy się 

możliwość korzystania z platformy Webex. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 18.51 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 

 

 

 

 

 

 
 

 


